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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknadsminister Eva Nordmark (S)

2019/20:1277 Återgång från temporära förstärkningar av a-kassan

Regeringen med samarbetspartierna har genomfört omfattande förstärkningar 
av arbetslöshetsförsäkringen med anledning av situationen med corona. Bland 
annat höjs grundbeloppet och takbeloppet med i storleksordningen 30 till 40 
procent. Riksdagens utredningstjänst (RUT) slår nu fast att effekterna på 
arbetslösheten är betydande (dnr 2020:478). Jämviktsarbetslösheten ökar med 
hela 0,27 procentenheter om åtgärderna förblir permanenta. Det innebär att ca 
15 000 fler personer kommer att bli arbetslösa enbart på grund av regeringens 
”jobbpaket”. I mitt län, Gävleborg, uppger företagen att de har svårt att hitta 
arbetskraft – inte minst i de gröna näringarna. Drivkrafterna till jobb kan 
upplevas vara för svaga. Och med än högre bidragsnivåer minskar incitament 
att ta de jobb som faktiskt finns. 

Det är viktigt och avgörande att efter coronakrisen återställa nivåerna i 
bidragssystem och a-kassa för att värna arbetslinjen och att det finns en plan för 
det.

Med anledning av detta vill jag fråga arbetsmarknadsminister Eva Nordmark:

 

Har ministern och regeringen en tidsplan för när nivåerna i a-kassan ska 
återställas? 

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-04-29
Besvaras senast
2020-05-06 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


